
 

DcH Brædstrup 

 

Dagsorden for træner og bestyrelsesmøde 06.11.23 kl.16.30 

Fremmødte: Jette, Jørgen, Svend, Michael, Sara, Hanne, Ida, Kamila, Kai 

 

Mangler: Cecilie 

o Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde  

o Godkendt 

 

o Indlæg fra Formanden (Kamila) 

 

o Græsslåning – aftale med Jesper 

• Er der stadig en aftale med Jesper, indtil videre kører aftalen, men det går ikke til 

næste år. Ny stabil aftale skal laves, Kai finder på noget. 

o Overvågning   

• Vi skal have noget overvågning op i klubben, det er dyrt og det foreslås at vi starter 

med at sætte et vildtkamera op.  

• Reolink system kan evt. komme på tale senere.  

• Kai undersøger hvad der kan fås af vildtkamera 

 

o Indlæg fra næstformand (Sara) 

o Instagramprofil er under udarbejdelse 

o Vi skal have lavet opslag med at vi er en klub for alle hunde, folk har en opfattelse af at vi 

ikke er en klub for alle 

o Der er planer om at lave livestreams, så folk kan se hvordan træning foregår 

o Kamila fortæller, at hun har planer om at lave en helt ny Dch Brædstrup Facebook-side 

 

o Indlæg fra Kassereren (Michael) 

o Indestående i banken kr. 33.555  

o Antal medlemmer: 41 

o Kørepenge 

• I 2022/2023 havde vi et ret stort underskud pga. udbetaling af kørepenge.  

• Det foreslås at vi kører med lav sats fra 1. januar 2023 

• Der laves opslag på træner/bestyrelse Facebook-side med info om ny lav sats for 

kørepenge 



o Budget 2023/2024 

• Vores budget er lagt ud fra at vi ville have 55 medlemmer, vi har ikke kapacitet lige 

nu til at tage 14 medlemmer mere ind 

• Kamila og Hanne har en strategi om at oprette et lydigheds – konkurrencehold i 

2024, men der skal lige være tid, så vi kan nå både hvalpehold og det nye hold. 

• Budgettet er godkendt 

 

o Indlæg fra Materialeforvalteren (Kai) 

o Venteliste - ved udeblivelse fra træning gentagne gange uden grund 

• Der stilles forslag om at medlemmer ved gentagne udeblivelser først har samtale 

med træner og ved yderligere udeblivelse adviseres på mail via klubmodul  

o Billeder af trænerne – Kai laver en oversigt til ophængning i klubhuset 

 

o Sekretær (Hanne) 

 

 

o Indlæg fra trænere  

o Opgaver til arbejdsdag, grundet arbejdsdagen er rykket til foråret, ventes med planlægning 

af denne. 

o Status på holdene: 

o Lydighed: 7-9 medlemmer, lidt til og fra. Anna er godkendt og træner nu på B-niveau 

 

o Unghundehold: ca. 11 på holdet - der er kommet et par nye – træningstiden er 

udvidet fra 19-21 så flere har mulighed for at møde op. 

o Familiehold: 6 kommer fast, men 10 tilmeldte  

 

o Rally: Jette er stoppet, Jasmin er flyttet til Dch Odder, men kommer alligevel hver 2.-

3. gang. Ca. 2 medlemmer. 

 

o Agility: Medlemmer udvikler sig rigtig meget, vi skal ud og se konkurrencer, mange 

af dem er klar til at prøve lidt konkurrence af.  

o Nogle kommer blot for hyggens skyld.  

o Noa og Ulla rykker over på præ-agility – grundet uheldig episode med udfald fra 

anden hund, er der behov for at starte forfra.  

o 6 medlemmer. 

o Ved større tilslutning til holdet, vil der komme venteliste. 

 

o Præ-agility:  

o Tine opfordret til at prøve oprykning til Agility, hunden har brug for udfordringer. 

o 5-6 medlemmer. 

 

o Hvalpehold: Nyt hvalpehold startet op her 4/11, det sidste inden jul.  

o Nyt hold igen til februar. 

o Muligvis 2 der går videre efter hvalpehold. 

o Mere miljøtræning, vi har set en tendens til at små hunde er mere bange, målet er at 

få nogle mere robuste hunde. Ikke så meget lydighed som før, det får de senere.  



o 7 medlemmer  

 

 

 

 

  

 

-Evt. 

• Trænere: Skilte til agility 

o Kamila har fundet ud af hvor disse kan købes, men vi vælger pga. økonomi at udsætte 

indkøbet til år 2024. 

 

 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde: Vi venter med ny dato til den nye bestyrelse er konstitueret. 


